

**Pro'sKit®**

# User Manual

5X Soft Tube Magnifier workbench Lamp

MA-1225

**Pro'sKit®**

寶工實業股份有限公司

Prokit's Industries Co., Ltd.

TEL: +886-2-2218-3233

<http://www.prokits.com.tw>

P r o k i t ' s I n d u s t r i e s C o . , L t d .

# 5X Soft Tube Magnifier Workbench Lamp

MA-1225

## 1. Specification:

- 1) Lens material: glass  $\phi$  127mm ( 5" )
- 2) Diopter: 5 diopter
- 3) Light source: 110V-120V/220V-240V AC, T5 22W energy saving compact fluorescent Lamp
- 4) Supplied with electronic ballast
- 5) Standard mount: table bracket

## 2. HOW TO USE

- 1) Securely fasten the table clamp included to a solid horizontal surface with thicknesses between 12.5 - 62.5mm (0.5 - 2.5"). Ideal for household tables, study desks and work benches
- 2) Insert the stem of the lamp into the clamp hole
- 3) Insert the plug into a conveniently located electrical socket
- 4) Switch the lamp on by using the on/off switch located on top of the head. The lamp is now ready to use.
- 5) Adjust your lamp head position to suit your need and tighten the locking nuts as required

## 3. CHANGING THE TUBE

- 1) Switch the lamp off and take the plug out of the electrical socket
- 2) Take the transparent tube protector cover off
- 3) Allow the tube to cool off and then remove carefully by unplugging
- 4) Replace with new tube and reposition the tube protector cover

## 4. IMPORTANT! - SAFETY INSTRUCTIONS

**WARNING:** When using electrical products, important safety precautions must be adhered to in order to reduce the risk of fire, electric shock and personal injury.

## 5. PLEASE READ THE FOLLOWING CAREFULLY:

- 1) Indoor use only: 《1》 Room temperature from -20 to +40 degrees centigrade; 《2》 Humidity: Less than or equal to 95%
- 2) Do not expose the lamp to: 《1》High temperatures;《2》Water, steam or damp conditions; 《3》Corrosive, flammable liquids, or gaseous / explosive atmospheres
- 3) Do not abuse the cord. Never carry the lamp by the cord or pull the cord to disconnect the lamp. Keep the cord away from heat, oil or sharp objects
- 4) Disconnect your lamp when not in use and when changing tubes
- 5) Never attempt to disassemble or repair the lamp, unless you are a qualified electrician
- 6) CAUTION: Never leave the magnifier lens unattended in direct sunlight or where light can shine through it - This constitutes a fire hazard!

# 5X放大鏡燈

MA-1225

## 1. 規格

- 1) 鏡片材料: 玻璃  $\phi$  127mm (5")
- 2) 倍率: X 5倍
- 3) 光源: 110V-120V / 220V-240V AC T5 22W 環型燈管
- 4) 採用電子式啟動器
- 5) 標準底座: 夾桌式

## 2. 如何使用

- 1) 將放大鏡燈安全地拴緊於水平桌面上, 其厚度介於12.5-62.5mm中的家用桌、學習書桌與工作椅上。
- 2) 將燈管放入螺絲洞中。
- 3) 將插頭插入電源插座。
- 4) 打開底座上方的ON/OFF開關, 將燈頭移至有需要的位置。
- 5) 調整燈頭位置去適合你所需要的地方並拴緊固定。

## 3. 替換燈管

- 1) 在更換燈管之前。將開關關閉, 並將插頭拔除插座。
- 2) 除去透明軟性保護管層。
- 3) 讓燈管冷卻, 並小心地拔開插頭。
- 4) 替換新的燈管並蓋上保護層。

## 4. 重要安全指示

**警告:** 當在使用電的產品時重要的安全預防一定要遵守, 為了要減少火災的危險、電擊、與個人傷害, 請仔細地閱讀下列各項指示:

- 1) 僅能室內使用:《1》室內攝氏溫度從-20 to +40 ;《2》溼度: 小於或等於95%
- 2) 不要將放大鏡燈暴露於:《1》高溫 ;《2》水、蒸氣、或濕氣的狀況 ;《3》腐蝕物、易燃氣體與液體或炸藥
- 3) 不要去任意扭動電線, 絕對不要將電線與頭燈做分離動作, 要使電線遠離熱、油或尖銳的物體。
- 4) 當你不用時, 請切斷電源。
- 5) 除非你是一位合格的維修工程師, 否則不要任意拆解放大鏡燈。

## 5. 當心:

絕對不要將鏡片至於日光或其他光源能穿透的地方, 會導致火災的發生。